
Arbejdsmarkedsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 21. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

AMU alm. del

Spørgsmål 477
Finder ministeren det vigtigt, at der kommer en afklaring på, hvorvidt en stor
gruppe lønmodtagere uretmæssigt ikke får udbetalt deres fratrædelsesgodt-
gørelse, jf. funktionærlovens § 2, fordi relevante domme efter EU-retten ikke
er blevet implementeret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torben Hansen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torben.Hansen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Helle Sjelle
formand
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